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GEMEENTE WEMMEL 

Gemeenteraad donderdag 20 februari 2020 
 

Besluitvorming 
 
 

In toepassing van art. 285 en 287 van het decreet lokaal bestuur. 

 

Aanwezig : Veerle Haemers, voorzitter; Walter Vansteenkiste, burgemeester; 

Monique Van der Straeten, Christian Andries, Roger Mertens, 
Raf De Visscher, Vincent Jonckheere, schepenen; Didier Noltincx, 

Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, Sven Frankard, 
Dirk Vandervelden, Mireille Van Acker, Arlette De Ridder, Said 

Kheddoumi, Laura Deneve, Marc Installé, Gil Vandevoorde, Driss 

Fadoul, Céline Mombeek, Carol Delers, Glenn Vincent, raadsleden; 
Audrey Monsieur, algemeen directeur;  
  

 
Verontschuldigd : 

 
Erwin Ollivier, Houda Khamal Arbit, raadsleden;  
 

 

Vanaf punt 5 is raadslid Céline Mombeek aanwezig. 
Vanaf punt 12 verlaat raadslid Sven Frankard de zitting. 
Vanaf punt 13 verlaat algemeen directeur Audrey Monsieur de zitting. 
Vanaf punt 13 is waarnemend algemeen directeur Rudi Seghers aanwezig. 
Vanaf punt 13 is raadslid Sven Frankard aanwezig. 
 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 20u00 voor geopend verklaard. 
 

 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Notulen van de gemeenteraad van 23/01/2020. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2. Meerjarenplan 2020-2025: kennisname. Hiervan wordt kennisgenomen. 

3. Tweede pensioenpijler contractueel personeel. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

4. Afsluiten van een kaderovereenkomst 'energie - duurzame gebouwen' met de 

distributienetbeheerder Sibelgas. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

5. Goedkeuring bestek, plannen en raming - project riool en wegenis : E. Van Elewijckstraat / 

Schoon Dal / J. Vander Vekenstraat. Goedgekeurd met 22 stemmen voor bij 1 onthouding 

(Didier Noltincx). 

6. Levering van schoolmateriaal. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

7. Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst met de provincie Vlaams-Brabant voor de opmaak 

van een intergemeentelijk Sustainable Energy and Climate Action Plan, kortweg SECAP 

(gemeentelijk energie- en klimaatactieplan). Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

8. Bebouwde en onbebouwde percelen van publieke en semipublieke eigenaars. Hiervan wordt 

kennisgenomen. 
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9. Adviesraad senioren: toetreding lid. Op de zitting wordt een amendement ingediend nl. er zal 

een oproeping gebeuren naar nieuwe leden. Dit amendement wordt eenparig goedgekeurd./ 

10. Adviesraad jeugd: toetreding lid. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

11. I.B.E.G.: buitengewone algemene vergadering van 10/03/2020 en oprichting VENTUM&green. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 

BESLOTEN ZITTING 
 

12. Aanstelling van voormalig gemeentesecretaris als directeur van de cluster samenleving, gezin 

en opvoeding. Goedgekeurd met 18 stemmen voor bij 4 onthoudingen bij 1 niet gestemd 

(belangenconflict - artikel 27 §2, 2° decreet lokaal bestuur). 

13. Evaluatie algemeen directeur na einde proeftijd. Hiervan wordt kennisgenomen. 

14. Aanstelling algemeen directeur. Goedgekeurd met 22 stemmen voor bij 1 ongeldige stem. 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLDEN 
 

Wies Herpol 
 

- vraagt naar de stand van zaken over de hangjongerenproblematiek. Schepen De Visscher 

antwoordt dat er reeds een overleg geweest is tussen de deskundige jeugd en een 20-tal 
jongeren. Nieuwe acties en initiatieven voor de jeugd konden er besproken worden. Er vond 

ook een overleg plaats met de politie. De eerste stappen voor onderlinge samenwerking zijn 

gezet. De samenwerking tussen de verschillende diensten nl. jeugd, integrale veiligheid en 
politie moet en kan nog verstevigd worden.  

 
- vraagt naar de regelgeving van de herbruikbare bekers bij evenementen en of de gemeente 

Wemmel hier al initiatieven genomen heeft. Schepen Jonckheere antwoordt dat hij hierover een 

vergadering bij Intradura bijgewoond heeft. Intradura zou 8.000 bekers aankopen die de leden 
kunnen gebruiken mits een bijdrage. De eerste contacten met Warm Wemmel zijn ook gelegd. 

De milieuambtenaar zal hierover een verslag maken en aan het college voorleggen zodat het 
beleid hierover kan uitgestippeld worden.  

 

Monique Froment 
 

- stelt dat er door de wegeniswerken aan de Fr. Robbrechtsstraat in Bouchout veel te snel 

gereden wordt en dat er reeds veel schade is aan de voortuinen. Zij vraagt naar meer 

snelheidscontroles. De burgemeester antwoordt dat er regelmatig snelheidscontroles gebeuren. 
Verschillende buurtbewoners hebben reeds een boete ontvangen. De werken zijn goed 

gevorderd en de baan naar de Zijp zal vroeger kunnen opengesteld worden dan gepland. De 
schade aan de voortuinen zal vergoed worden. 

 

Didier Noltincx 
 

- Stelt dat er de afgelopen dagen veel inbraken gepleegd zijn in Wemmel en vraagt welke 
maatregelen er genomen worden. De burgemeester antwoordt dat er een verhoogde 

waakzaamheid bij wijkagenten en gemeenschapswachten is om de dieven af te schrikken. De 
politie voert ook extra controles uit. Er werd reeds 1 inbreker betrapt die gelinkt is aan meerdere 

inbraken. Er werden door de gemeente verschillende berichten gepubliceerd om extra 
waakzaamheid te vragen bij de inwoners. De politiezone AMOW gaat nog meer investeren in 

mobiele commissariaten, combi’s die volledig worden ingericht als commissariaat.   
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In het kader van buurtpreventie zal een WhatsApp-groep tussen burgers, gemeente, het VIN 

en de politie uitgewerkt en gestimuleerd worden. 

 
- vraagt naar de situatie van het Lt. Graffplein en welke maatregelen er zullen genomen worden 

om het plein te verfraaien. De burgemeester antwoordt dat het verwaarloosde gebouw 
privéterrein is.  

De eigenaar werd reeds gecontacteerd. Het gebouw zou in de toekomst gesloopt worden en er 
zijn bouwplannnen voor een nieuw appartementsgebouw. 

 

- stelt dat er bij de aanleg van de E. Van Elewijckstraat veel parkeerplaatsen zullen aangelegd 
worden. Meer plaats voor auto's ten koste van bomen die zullen gekapt worden. De 

burgemeester antwoordt dat er tegen 2030 meer woningen moeten gebouwd worden in de 
Vlaamse rand. Er moet dus rekening gehouden worden met parkeermogelijkheden. Er wordt 

steeds getracht om een evenwicht te vinden tussen aanplantingen en bebouwde stroken.  

 

Dirk Vandervelden 
 

- stelt dat er vaak bomen verdwijnen bij werkzaamheden. Hij vraagt om het aantal te kappen 

bomen te beperken en vraagt om gekapte bomen te vervangen door nieuwe. De burgemeester 
antwoordt dat gekapte waardevolle bomen steeds vervangen worden door nieuwe. Er zijn ook 

plannen om open ruimten te bebossen.  
 

- vraagt waarom er bij de heraanleg van straten niet automatisch een elektriciteitsnetwerk van 

400 volt voorzien wordt. Schepen De Visscher antwoordt dat dit vooral gevraagd wordt voor de 
oplading van elektrische wagens. Het gebeurt niet automatisch gezien alle elektriciteitscabines 

moeten aangepast worden. In de elektriciteitscabines moeten alle transformatoren vervangen 
worden en in elk huis, dat op die cabine aangesloten is, moet de elektriciteitskast volledig 

vernieuwd worden.  

Vanaf februari 2020 is de regelgeving gewijzigd en kan elke inwoner een 400 volt installatie 
aanvragen mits betaling. Bij nieuwe projecten zal hier in de toekomst wel rekening mee 

gehouden worden. 
 

- vraagt bij wie minder-mobile personen hulp kunnen vragen bij wegenwerken. Schepen Van der 
Straeten antwoordt dat zij zich kunnen richten tot het zorgloket van het lokaal dienstencentrum. 

 

- vraagt of de parking aan de Franstalige gemeenteschool privéterrein is.  Schepen Jonckheere 
antwoordt dat deze parking door iedereen mag gebruikt worden. 

 
- vraagt naar de stand van zaken van de MIVB. Schepen Jonckheere antwoordt dat de geplande 

vergaderingen hierover reeds 3-maal afgelast zijn. In de vervoersregio gaan de verschillende 

vervoersmaatschappijen nauwer samenwerken ondere andere door de invoering van de MoBIB-
kaart. Er zal een nieuwe vergadering gepland worden met de MIVB. 

 

 

 

Deze lijst met beknopte omschrijving van de besluiten ligt ter inzage bij de dienst interne zaken, op 

het gemeentehuis te Dr. H. Folletlaan 28 - 1780 Wemmel, tijdens de openingsuren. 
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Wemmel, 25/2/2020, 

 

in opdracht:  
De algemeen directeur De voorzitter 

AUDREY MONSIEUR VEERLE HAEMERS 

  
 


